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Voorzitter 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 
arjan@zsvzidewinde.nl 

Secretaris Henk Hoefnagel 
Mesdaglaan 12 

5161 VB Sprang-Capelle 
06-12368356 
henk@zsvzidewinde.nl 

Penningmeester & 
Ledenadministratie 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 
piet@zsvzidewinde.nl 

   
Leden van bestuur   

Vice-voorzitter 
 

Desiree Zacht 
Hogevaart 17  

5161 PL Sprang-Capelle 
0416-560101 
desiree@zsvzidewinde.nl 

Badminton Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Judo 
 

Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 

Tafeltennis 
Clubblad 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
0416-276979 

 
 

  

Competitieleider Badminton Walter van der Lee 
0416 - 880745 
 

 

 
Contributie 2022 (per kwartaal) 
Badminton t/m 12 jaar 

13 t/m 17 jaar 
Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 26,00 
€ 32,50 
€ 45,00 
€ 32,50 

Contributie moet betaald zijn voordat het nieuwe 
kwartaal begint. 

Judo t/m 12 jaar 
13 t/m 17 jaar 
vanaf 18 jaar 

€ 24,00 
€ 29,00 
€ 32,50 

Bank: Regiobank 
 Burg. Meijerstraat 27 
 5161 EN Sprang-Capelle 

Tafeltennis Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 35,00 
€ 25,00 

 IBAN: NL02RBRB 0989975789 

Inschrijfgeld 
Inschrijfgeld  

Badminton + tafeltennis 
Judo 

€   7,00 
€ 10,50 

 
 

 
Locaties, trainers/begeleiders, speeltijden 
Badminton 
 
 A. v. Herwijnen        
0416-283245 
 
 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 
 
 

 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 18.30 uur tot 20.30 uur 
van 20.30 uur tot 23.00 uur 
 
 

0416-273627 
 
 
jeugdgroep  
recreanten en 
competitie-
spelers 

 

Judo 
 
 P. Blom            
 06-15427867 
          
patrick@zsvzidewinde.nl 
   

Sporthal 
Mesdaglaan 
 
Vrijdagavond 

Mesdaglaan 4 
Sprang-Capelle 
 
van 17.30 uur tot 18.30 uur 
van 18.30 uur tot 19.30 uur 
van 19.30 uur tot 20.30 uur 

0416-274511 
 
 
groep 1 
groep 2 
groep 3 

Tafeltennis 
 
 P. Kievits          
0416-276979 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 20.00 uur tot 23.00 uur 

0416-273627 
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Beste leden, 

 

T.o.v. mijn stukje in het laatste clubblad van afgelopen jaar valt er niet heel 

veel meer toe te voegen over het afgelopen jaar. 

 

In het kort een jaar met Coronamaatregelen, weinig activiteiten en een goed 

verlopen Grote Clubactie. 

 

Fijn was dan ook het nieuws dat we 20 en 21 januari allemaal weer mochten 

starten met onze sporten en dat de kantine in Zidewinde daarna steeds een 

beetje meer open mocht. 

Vanaf 24 februari is de kantine weer volledig open en is het barrooster weer 

van kracht.  

 

 

 

 

 

Ons ledenaantal is afgelopen jaar iets gegroeid. Daar zijn we heel blij mee. We 

zijn erg nieuwsgierig naar ideeën en mogelijkheden om ons ledenaantal nog meer 

te laten groeien. 

Nieuwe leden zijn natuurlijk altijd welkom. Ken je vrienden, vriendjes, 

familieleden, buren of collega’s die willen gaan judoën, tafeltennissen of 

badmintonnen? 

Neem ze gerust een avondje mee naar de dojo of de sporthal om ze kennis te 

laten maken met onze mooie sporten. 

 

  



 

Woensdag de 23e zullen we onze Algemene Ledenvergadering (ook wel: 

Jaarvergadering) weer houden, bij deze nodig ik al onze leden (vanaf 15 jaar) 

dan ook uit om om 20:00 uur in de kantine van sporthal Zidewinde aanwezig te 

zijn.  

De hapjes zijn besteld. 

 

Met vriendelijke en sportieve groet, 

Arjan van Herwijnen 

Voorzitter Z.S.V. Zidewinde 

 

  



 
 

 
 

 

 

Gehouden op woensdag  21-07-2021 

Aanwezig   :   9 leden en 3 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving : Walter v.d. Lee,  Co Chabot,  Arjan van 

Herwijnen 

 

Onze vice-voorzitter, Desiree Zacht, opent om 20.15 de Algemene 

Ledenvergadering. 

 

1. Opening. 

Desiree Zacht heet iedereen van harte welkom op deze Algemene 

Ledenvergadering van     Z.S.V. Zidewinde. 

 

2. Notulen. 

De notulen worden zonder op- of aanmerkingen, onder dankzegging aan onze 

secretaris, goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Hubert Veeke en Walter v.d. Lee. De kascommissie 

heeft na een aantal vooraf aan de ALV beantwoorde vragen/opmerkingen de kas 

in orde bevonden. 

De kascommissie voor volgend jaar zal weer worden gevormd door Hubert Veeke 

en Walter v.d. Lee. 

Reserve voor volgend jaar zal Twan van Oosterhout zijn. 

 

4. Financieel verslag. 

De begroting die vorig jaar door ons is opgesteld is vanwege de coronapandemie 

en de daaruit voortgevloeide maatregelen in geen verhouding tot de werkelijke 

financiële cijfers. 

Financieel gezien is het afgelopen jaar een positief resultaat behaald ook al is 

er door ons minder contributie geïnd. Hier staat tegenover dat vanwege de 

sluiting van de sporthallen ook veel minder zaalhuur en vergoeding aan 

trainers/begeleiders is betaald. 

Rien v.d. Vis wil graag weten of de gemaakte afspraken met de gemeente over 

het in stappen verhogen van de huur gymzaal Mesdaglaan nu ook door de sluiting 

van de hal opgeschoven zijn. 



 

Wij zullen hier met de gemeente Waalwijk contact over opnemen om te 

bepleiten of de fasering ook doorgeschoven kan worden i.v.m. de 

coronamaatregelen. 

 

5. Bestuursverkiezingen. 

Piet Kievits is aftredend en herkiesbaar. 

Aangezien er geen nieuwe kandidaten zijn is Piet weer herkozen en mogen wij 

gelukkig weer een aantal jaren gebruik maken van zijn inzet. Piet hiervoor dank. 

 

6. Huldiging jubilarissen. 

Stan van Kuijk is 25 jaar lid van Z.S.V. Zidewinde. 

Stan bedankt voor je jarenlange lidmaatschap en hiervoor wordt hij bedankt 

met een mooie bos bloemen.  Het bij een 25-jarig lidmaatschap behorende 

aandenken zal de komende periode nog aan Stan overhandigd worden omdat dit 

niet tijdig voor de ALV klaar was. 

Ook aan Riet van Campen onze hartelijke dank dat wij nog steeds een beroep op 

haar kunnen doen mocht dit nodig zijn. Ook zij ontvangt een bos bloemen. 

 

7. Pauze. 

 

 

 

 

 

 

 

8. Judo. 

Het ledenaantal blijft stabiel waardoor alle groepen redelijk tot goed bezet 

zijn.  
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9. Tafeltennis. 

Deze afdeling van onze vereniging heeft nog steeds 6 trouwe leden.  

Nieuwe leden zijn uiteraard van harte welkom.  

Deze leden spelen voortaan hun onderlinge partijtjes op donderdagavond naar 

ieders tevredenheid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Badminton, jeugd. 

De afgelopen periode heeft een aantal jeugdleden hun lidmaatschap beëindigd 

maar zijn er ook weer een aantal nieuwe jeugdleden lid geworden waardoor het 

ledenaantal stabiel is gebleven. 

 

11. Badminton, recreanten. 

Op donderdagavond is de bezetting nog altijd hetzelfde. 

  

https://www.google.nl/url?sa=i&url=http://www.ttvirene.nl/tafeltennis/tafeltennis-2/&psig=AOvVaw3jFZvA0amc-Sz-LQeAzcns&ust=1581154507680000&source=images&cd=vfe&ved=0CAIQjRxqFwoTCNjh7tyRv-cCFQAAAAAdAAAAABAH
https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwikkLXkj9XbAhUGmrQKHUhpCyUQjRx6BAgBEAU&url=https://www.facebook.com/BadmintonLeagueByRedFish/&psig=AOvVaw25YW0G58_ZSi5jNIe7KghM&ust=1529133312827906
https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwikkLXkj9XbAhUGmrQKHUhpCyUQjRx6BAgBEAU&url=https://www.facebook.com/BadmintonLeagueByRedFish/&psig=AOvVaw25YW0G58_ZSi5jNIe7KghM&ust=1529133312827906
https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwikkLXkj9XbAhUGmrQKHUhpCyUQjRx6BAgBEAU&url=https://www.facebook.com/BadmintonLeagueByRedFish/&psig=AOvVaw25YW0G58_ZSi5jNIe7KghM&ust=1529133312827906


 

12. Badminton, competitie. 

Afgelopen seizoen hebben wij met 1 herenteam deelgenomen aan de competitie. 

Ook voor volgend seizoen 2021/2022 is er 1 herenteam ingeschreven. 

Met ingang van het seizoen 2021/2022 zullen zij op donderdagavond hun 

competitiewedstrijden gaan spelen omdat wij op vrijdagavond gezien de 

minimale bezetting op deze avond de zaal in sporthal Zidewinde niet meer huren 

van de gemeente Waalwijk. 

Inmiddels is er door de NBB hiervoor toestemming verleend. 

Ook hebben de leden die gebruik maken van de zaal op donderdagavond 

hiertegen geen bezwaar. 

 

13. Clubkampioenschappen. 

Er zullen dit jaar geen clubkampioenschappen gehouden worden voor badminton 

en tafeltennis. Misschien dat zij een onderling toernooi zullen organiseren. 

Bij de judo staan er wel clubkampioenschappen en examens gepland. Deze zullen 

tijdig door Patrick Blom aan de leden worden doorgegeven. 

 

14. Rondvraag. 

De komende periode (najaar 2021) zullen er door de Plus en Jumbo acties 

gehouden worden voor de verenigingen uit de Gemeente Waalwijk. Hiervoor 

hebben wij ons ook ingeschreven. Nadere info hierover zal nog volgen. 

I.v.m. de WBTR zullen wij de komende periode onze statuten en huishoudelijk 

reglement gaan aanpassen naar de eisen van deze tijd. Deze zijn inmiddels 

dusdanig oud dat deze niet meer voldoen aan de huidige wettelijke eisen. 

Ook zal er een continuïteitscommissie gevormd moeten worden i.v.m. 

ontstentenis of belet van alle bestuursleden.  

Voor deze commissie hebben de volgende leden zich beschikbaar gesteld: 

Peter Zacht, Henk Spuijbroek en Jan Geerlings. 

Henk Spuijbroek heeft nog een opmerking over de bardienstlijst waarop ook hij 

ingedeeld staat. 

 

Wij zullen Arjan vragen of er een nieuwe lijst gemaakt kan worden nadat er mail 

verstuurd is naar de badmintonleden met het verzoek of zij willen aangeven of 

zij hierop geplaatst willen worden. 

 

15. Sluiting. 

Om 21.25 uur sluit Desiree, met dankzegging aan alle aanwezigen, de Algemene 

Ledenvergadering 2021 van Z.S.V. Zidewinde 



 

 
 AGENDA JAARVERGADERING 21 JULI 2021 
 

1.  Opening. 

2.  Notulen. 

3.  Verslag kascommissie. 

4.  Financieel verslag. 

5.  Bestuursverkiezingen. 

Aftredend en herkiesbaar is: Arjan v Herwijnen en Henk Hoefnagel 

6. Huldiging jubilarissen. 

 

 

 

 

7.  Pauze. 

8.  Judo.  

9.  Tafeltennis. 

10.  Badminton, jeugd. 

11.  Badminton, recreanten. 

12.  Badminton, competitie. 

13.  Clubkampioenschappen. 

14.  Rondvraag. 
Vragen bij voorkeur vooraf schriftelijk indienen bij het bestuur. 

15.  Sluiting. 

 

  



 

  



 

 

 

 

 

 

Door de coronapandemie ziet er het financieel overzicht van 2021 voor de tweede 

keer er weer heel anders uit dan dat we begroot hadden. 

Het was jammer dat we opnieuw te maken hadden met het virus en te weinig tijd 

hebben kunnen besteden aan onze favoriete sporten. 

Wij hopen en verwachten dat dat in 2022 wel zal kunnen. 

Als we kijken naar de inkomsten over 2021, zien we dat er veel te weinig 

contributie is binnengekomen. De oorzaak daarvan is dat we besloten hebben om 

over het tweede kwartaal geen contributie te innen. 

De gemeente Waalwijk heeft over de uren dat we de zaal huurden tijdens de  

lockdowns geen huur gevraagd en daardoor was het mogelijk om dit te doen. 

Tot onze blijde verrassing waren er leden die hun contributie toch doorbetaalden, 

omdat ze vonden dat ze onze vereniging daarmee moesten steunen. 

Beste leden, wij zijn hier heel blij mee. Hartelijk bedankt daarvoor. 

Aan sponsorgeld kwam meer binnen dan verwacht. Door de sponsoractie van de 

Plus kwam er € 292,00 extra in kas. Ook de Grote Club Actie leverde dit jaar 

meer op dan begroot. 

Alle leden die hiervoor hun best hebben gedaan; onze hartelijke dank. 

Verder moeten we natuurlijk onze sponsors bedanken voor hun financiële 

bijdrage. 

We hebben dit jaar geen activiteiten kunnen organiseren waarbij inschrijfgeld 

werd gevraagd. Vandaar dat er bij de post activiteiten geen inkomsten zijn. 

  



 

Aan de uitgavenkant is te zien dat we veel minder hebben uitgegeven aan zaalhuur 

en begeleiding. 

De oorzaak daarvan moge duidelijk zijn. 

De enige post waar meer aan uitgegeven is dan begroot is Bijdrage Bonden. 

Reden hiervan is dat de contributie van de Judobond flink is gestegen en dat er 

nog een onbetaalde factuur van de Badmintonbond uit 2020 voldaan moest 

worden. 

Bij de rest van de posten zijn we keurig binnen de begrote bedragen gebleven. 

 

Al met al kunnen we zeggen dat we het jaar 2021 financieel, ondanks alle 

vervelende Corona perikelen, goed hebben afgesloten. 

 

In de begroting van 2022 zien we aan de inkomstenkant een aanmerkelijk lager 

bedrag aan sponsoring. Jammer genoeg hebben twee van onze vaste sponsors 

laten weten om in 2022 even af te zien van sponsorbijdrage. 

Ook van stichting Sydewende kunnen we niet met zekerheid zeggen dat er een 

bijdrage gaat komen. 

Aan de uitgavenkant valt vooral het hoge bedrag aan uitgaven voor activiteiten 

op. 

Dit jaar bestaat onze vereniging 55 jaar en we willen dit niet ongemerkt voorbij 

laten gaan. 

Dat dat niet met toeters en bellen gevierd kan worden moge duidelijk zijn, maar 

de planning is wel dat we er aandacht aan gaan besteden. 

Financieel gezien is dat ook zeker mogelijk. 

 

Hebben jullie ideeën hoe we onze financiële ruimte wat kunnen vergroten of ken 

je bedrijven die ons willen sponsoren? 

Laat het op de Algemene Ledenvergadering op 23 maart a.s. horen. 

 

Piet Kievits, 

Penningmeester. 
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Financieel overzicht 2021 
 

 

 

 

 

Deze pagina is in de webversie leeg  



 

 

 
 

 

 

Competitie verslag 2021 – 2022. 

Het was het jaartje weer wel. Maar het gaat weer goed met de competitie. Het 

heeft weliswaar even stilgelegen, maar er komt een einde aan dit seizoen. Alle 

wedstrijden gaan gespeeld worden. En dat is mooi. Er is wel een verschil in 

gespeelde wedstrijden, maar ook dat gaat goed komen.  

Het is een positief jaar met heel wat gebeurtenissen. Het lijkt erop dat wij het 

jaar zeer positief gaan afsluiten. Wel moeten er nog wedstrijden gespeeld 

worden. Er is dus nog geen eindstand. Normaal duurt de competitie tot begin 

februari, maar dat wordt nu voor sommige teams eind maart.  

Voor ons staat de laatste wedstrijd gepland op 13 maart. De voorlaatste 

wedstrijd is aanstaande donderdag 10 maart. Hiervoor moeten wij even de 

tussenstand laten zien. 

 

  



 

Dan zien wij dat Oosterhout, met nog 3 wedstrijden te gaan, maximaal op 71 

punten kan komen. Wij hebben er nog 3 nodig om een gelijke stand te voorkomen. 

Donderdag 10 maart spelen wij tegen de nummer 5. Iets is pas zeker als het 

gespeeld is, maar dit laten wij echt niet meer uit onze handen glippen. Onze 

laatste wedstrijd is tegen Tilburg. Dus dat wij 3 punten gaan halen, dat is 

eigenlijk een zekerheid. Ja, ik durf veel te zeggen en te concluderen. Een beetje 

zelfvertrouwen, dat mag wel, vind ik. Wij gaan ervoor om die 3 punten donderdag 

10 maart in onze thuiswedstrijd binnen te halen. Het moet lukken! 

Dat wij in deze positie zijn gekomen, dat is niet zomaar gegaan. Er waren wat 

‘bumps in the road’, zeg maar. Wij hebben het gered met onze uitstekende 

invallers. Hoewel wij ze niet als invaller zien, maar gewoon als teammaten. Het 

zijn onze vastspelers. Hubert en Vincent. Ons seizoen begon met de blessure van 

Stan. Gelukkig is hij weer op een rustig tempo weer aan het opbouwen.  

Er zijn een heerlijke en ook verrassende partijen geweest. Die van André tegen 

de mix bijvoorbeeld. Hij krijgt een tegenstander die graag de dropshot speelt. 

En als André liever iets niet tegen krijgt, dan zijn het dropshots. Maar tegen de 

smashes van André, daar heeft de tegenstander niet veel in te brengen. Als 

André de drops kan pakken, dan kan hij het voordeel in de rally krijgen. En dat 

deed hij ook. Een heel mooie partij.  

Hannan maakt stappen en wint de ene na de andere partij. Als Jurgen een ‘herstel 

weekendje’ doet      , dan pakt Hannan zijn kans en staat hij in de statistieken 

week naar week bovenaan op de nummer 1 plek. Top Hannan.  

Heel vervelend dat die Jurgen er toch weer er overheen komt. Alleen maar omdat 

hij meer partijen heeft gespeeld. Dit is een beetje een grapje hoor. Jurgen speelt 

1ste heer en pakt zijn punten goed. Misschien dat het nog kan veranderen in de 

laatste 2 wedstrijden. Maar ook dit lijkt bijna een zekere stand.  



 

 

 

 

Heel knap ook van Hubert en Vincent. Hubert natuurlijk een veteraan. Heel goed 

gedaan. Zeker als we bedenken wat Hubert heeft meegemaakt in 2021. Top. 

Vincent. We kunnen eigenlijk niet meer zonder hem. Zijn ervaring in de 

competitie, die is nog niet erg hoog en dan toch al 5 uit 5 scoren. We zouden 

zeggen dat wordt een topper. Maar dat kan niet. Hij is het al!!! 

Dan hadden wij nog onze voor laatste wedstrijd tegen de Mix. Op die morgen 

krijgen wij bericht dat het niet goed gaat met André. Dat het ziekenhuis werk 

wordt. Het is een zware dag voor Bianca en André. Er is een wonder nodig om die 

dag door te komen. Hoe snel kan het gaan. In de avond is er toch weer app verkeer 

mogelijk met André.  

Iedereen beterschap en een spoedig herstel. Dit is veruit het allerbelangrijkst. 

Of we kampioen worden of niet, gezondheid blijft toch het belangrijkst. 

Wij houden jullie op de hoogte. 

Walter van der Lee 

Competitieleider ZSV Zidewinde.  

 

 

  



 
 

. 

 
 

  
 

 

Gediplomeerde leraren 

 

De judolessen worden verzorgt door Patrick gediplomeerd judoleraar JBN / 

NVJJL 

 

Vrijwilligers die ons tijdens de lessen ondersteunen. 

Gert-Jan, Rob, Remco, Youri, Daan en Tijn 

 

 

Lestijden 

 

De judolessen worden ook dit jaar weer gegeven bij de Willem Alexanderschool 

aan de Mesdaglaan 4 Afgelopen jaar zijn de lestijden evenals de 

groepsindelingen ongewijzigd gebleven. 

groep 1 leeftijd   6 t/m   9 jaar lestijd 17:30 tot 18:30 

groep 2 leeftijd   9 t/m 12 jaar lestijd 18:30 tot 19:30 

groep 3 leeftijd 12 t/m … jaar lestijd 19:30 tot 20:30 

 

 

 

 

 

 

 

 

Judo examens 

 

 

Door alle coronamaatregelen heeft het laatste judo examen 

plaatsgevonden in december 2019 tot overmaat van ramp 

hebben we het judo examen in 2020 overgeslagen, en konden de 

judo examens in juli 2021 na lange, lange tijd weer hervatten. 

 

http://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiQsoOY5fngAhVF66QKHRo5BjYQjRx6BAgBEAU&url=http://judoyushi.nl/judokids/html/body_judoweetjes.html&psig=AOvVaw27k9RyfUmmVDWX36KMzziv&ust=1552383448342538


 

 

 

Clubkampioenschap 

 

Helaas is de afsluiting van het judoseizoen 

2020/2021 anders verlopen als we van de club 

gewend zijn. 

Clubkampioenschappen mochten door de corona 

maatregelen niet doorgaan. 

Om het judoseizoen toch bijzonder af te sluiten 

hebben we de judo examens op de laatste schooldag voor de vakantie ingepland. 

 

 

 

Hajime 

 

Is een onderlinge competitie met 5 judo verenigingen uit de buurt. 

Eerste judoclub Kaatsheuvel,  

Judovereniging Drunen,  

Budovereniging Asahi uit Waalwijk,  

Nintai uit Raamsdonk en  

ZSV Zidewinde 

 

Het toernooi wordt gehouden bij Asahi of bij Nintai 

Het is een vaantjes toernooi betekend: 

Gele vaan  40 punten of tweede keer deelname 

Oranje vaan  80 punten 

Groene vaan  120 punten 

Blauwe vaan  160 punten 

Bruine vaan  200 punten 

Zwarte vaan  240 punten 

 

 

Ook dit is door corona anders verlopen als gepland. 

In 2021 is het toernooi in oktober weer opgestart maar 

door alle maatregelen was de opkomst lager als verwacht  

Hopelijk kunnen we in 2022 dit op een veilige en sportieve 

manier weer opstarten. 



 

 

 

 

 

 

 

Afgelopen jaar hebben we onze sport diverse keren moeten missen door de 

Coronapandemie. Gelukkig is iedereen er zonder kleerscheuren doorheen 

gekomen en is iedereen lid gebleven van ons gezellig clubje. 

 

En wat was het, achteraf gezien, een goede beslissing om de vrijdagavond als 

speelavond te verlaten en te gaan spelen op de donderdagavond. 

Niet alleen financieel, maar ook voor de gezelligheid. 

Op vrijdagavond stonden we de laatste maanden vaak maar met 5 of 6 

tafeltennissers in een zaal die verder helemaal leeg was. 

Na afloop was de kantine wel open, maar zaten we met 3 of 4 man nog wat te 

drinken. 

Nu, op donderdagavond, gonst het van de activiteit. 

Als we binnenkomen is onze jeugd aan het trainen en ook bij Pro Patria wordt er 

volop geoefend. 

Rond half negen komen de eerste badmintonsenioren binnendruppelen en beginnen 

aan hun fanatieke potjes. 

Ook bij Pro Patria blijft het bedrijvig. Daar komen een groot aantal dames  allerlei 

sporten doen. 

  



 

Na afloop zitten we niet met 3, maar soms met 20 leden te genieten van een 

drankje én een hapje. Dat laatste waren we ook niet gewend op die vrijdagavond. 

Het loonde niet om de frietpan aan te zetten voor zo weinig hapjes. 

Er wordt gezellig nagepraat en precies om twaalf uur is iedereen vertrokken. 

Ook de bezetting op de donderdagavond is bijna elke keer 100%. 

Alle zes de leden zijn dan aanwezig en het gaat er fanatiek aan toe. 

Ons “jongste” lid Co is zeker niet de minste, want hij wint met zijn dubbelpartners 

heel veel wedstrijden. 

Ook Rien maakt nog steeds goede vorderingen en haalt ook punten. 

Al met al is het altijd heel gezellig op die donderdagavond. 

 

Piet Kievits 

  



 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 



 


